
Forslag til generalforsamlingen 29. april 2023 
 
Det har længe været et ønske at få reetableret asfalteringen af den første del af 
Rønnebærvej, dvs. oppe fra Rørvigvej og ned til Ved Volden, alternativt helt ned til 
Hybenvej. 
  
Den nuværende grusvej er til meget stor gene, eftersom især bilkørsel hvirvler 
gruset så højt op, at støv lægger sig i tykke lag både på og inden for vores huse. 
  
Rønnebærvej har tidligere været asfalteret. Der findes dog også alternative 
løsninger, bl.a. oversprøjtning af vejen med støvbindende materialer (f. eks. Dustex). 
  
Det er således vores ønske at få det på som et selvstændigt punkt på dagsordenen 
på kommende generalforsamling. 
  
Bedste hilsen 

  
Cleo og Søren 
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